

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 20. sept. 2023
Tid: 16:15 – 18:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Mathias Lind Høyning
Referent: Håkon Wraa Måge

Tilstede: Gard Møller-Johansen
Marina Johansen
Peder Reitbakken
Mathias Lind Høyning
Nora Liang Lei Husebye Auberg
Robert Granlund
Håkon Wraa Måge
Thomas Bjørge Elton Gundersen (via Zoom)

Fravær:

H23/022 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

- **Gard:** I forrige referat sto det at jeg ikke var til stede under sak H23/013. Dette var feil.
- **Robert:** Sto feil dato og tid på andre innkalling til dagens møte.

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

H23/023 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Mathias

- Har sendt mail til instituttstyre og programrådet for å oppdatere hvem som er valgt inn på vegne av Fagutvalget.
- Har tenkt videre på aktualitetssymposiet. Har sendt evalueringen fra våren 2023 i fagutvalgets interne messengergruppe.
- SVSU ønsker å komme med nye forslag til romfordeling på Eilert Sundts hus.

DMS v/ Peder

- Har tatt kontakt med DMS-foreningens ledere og laget felles messengergruppe.
- ZP har bestemt tema for høstutgaven.
- ALU planlegger bedriftspresentasjoner. De tar også kontakt med bedrifter til karriereuka.
- STV planlegger diverse sosiale arrangementer.



- Machiavelli planlegger fotballkamp med samføk.

Sekretariat v/ Håkon

- Skrevet sakspapirer og innkalling til dagens møte.

Økonomi v/ Thomas

- Skal ha overlapp med tidligere økonomiansvarlig i morgen.

Kommunikasjon v/ Marina

- Publisert arrangementet til kakedag.
- Har laget plakat til generalforsamling med Machiavelli og kakedag.
- Følg opp mailen.

Arrangementer v/ Nora

- Har fått forespørsel om at vi kan hjelpe å ta bilder til LinkedIn.
- **Marina:** Ønsker ikke at Fagutvalget skal gjøre dette.
- **Håkon:** Kritisk til dette
- **Robert:** Kommer litt an på hva det vil koste.
- **Thomas:** Mer positiv til LinkedIn-kurs enn fotografering.
- **Mathias:** Budsjettet vårt er stramt. Dersom det skulle blitt arrangert burde det vært arrangert av ALU eller Machiavelli. Bedre med et LinkedIn-kurs.
- **Håkon:** Foreslår det å ta dette som en sak til neste møte.

Arrangementer v/ Peder

- Intet å redegjøre.

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Gard

- Har blitt lagt til i messenger og Facebook-gruppe til SVSU.
- SVSU-møter blir på tirsdager. Da skal det fordeles verv.

Instituttstyret v/ Robert

- Intet å orientere.

Programrådet v/ Nora

- Intet å orientere.

H23/024 Aktualitetssymposiet

Mathias redegjør:

- Foreslo sist å ha digitalisering og kunstig intelligens som tema.
- Foreslo også å ha aktualitetssymposiet mellom 24-26. okt. med stand på 23. oktober.
- Vi har en måned fra neste FU-møte til aktualitetssymposiet er planlagt å starte.
- **Peder:** Bør se tidlig på rollefordeling.
- **Robert:** Burde man ha aktualitetssymposiet-komité?
 - **Marina:** Har blitt gjort før uten at det har fungert godt.



- **Gard:** Ønsker at vi sender plan til machiavelli og så kan de sende plan tilbake.
- **Nora:** Vi har to arrangementsansvarlige. Må ha litt mer struktur til neste akt.symp.
- **Håkon:** Foreslår å ha halvtimes arbeidsmøter etter de ordinære fagutvalgsmøtene hvor vi faktisk følger opp det vi snakker om i møtene.
 - **Marina:** Enig, ønsker også en ansvarlig for dette.
 - **Thomas:** Usikker på om det blir for sent med arbeidsmøter. Det er viktigere at vi har en overordnet ansvarlig for aktualitetssymposiet.
- **Håkon:** Det er mange arrangementer som pleier å være likt hvert semester.
 - **Thomas:** Må ikke være likt hvert semester.
- **Mathias:** Det virker som U1 er opptatt onsdagen under aktualitetssymposiet.

H23/025 Egen facebookside til aktualitetssymposiet

Marina redegjør:

- Vi har hatt egen facebookside til aktualitetssymposiet. Dette var for å nå flere enn bare statsvitenskapsstudenter under aktualitetssymposiet. Man kan miste statsvitenskapsstudentene som følger akt.symp.-siden etter aktualitetssymposiet.
- **Thomas:** Trenger ikke egen side for aktualitetssymposiet. Kan heller skifte profilbilde på Facebook.
- **Håkon:** Enig. Ønsker at vi bruker aktualitetssymposietssiden til å dele arrangementene.
- **Mathias:** Enig.

H23/026 Vara til SVSU

Mathias redegjør:

- Vi har ikke valgt noen vara til SVSU, dette bør vi ha.
- **Thomas:** Kan stille dersom ingen andre stiller.

H23/027 Handlingsplan

Mathias orienterer:

- Foreslår at vi vedtar forslaget slik det står i sakspapirene.
- **Gard:** Er punkt fem nødvendig?
 - **Håkon:** Ønsker å beholde dette punktet.
- **Mathias:** Foreslår at vi på punkt ni begynner med emnekontakene i obligatoriske statsvitenskapssfag. Ønsker ikke at vi i Fagutvalget skal bruke mye tid på å nå ut til emnekontakter.
 - **Thomas:** Ønsker at vi fortsatt fremmer for instituttet at vi ønsker oversikt over emnekontakter.
- **Marina:** Ønsker å endre ordlyden i punkt ett slik at det det står “bidra til et aktivt foreningsliv ved Institutt for statsvitenskap (ISV), [...]” i stedet for “fortsette bidra til et aktivt foreningsliv ved Institutt for statsvitenskap (ISV),[...]”.



H23/028 Bilder

Mathias redegjør:

- Vi tar bilder på de som er til stede i dag etter møtet.

H23/029 Møteplan og møteleder

Mathias redegjør:

- Foreslår å vedta forslaget slik det står i sakspapirene.
Forslaget vedtas ved akklamasjon.

H23/030 Forretningsorden

Mathias redegjør:

- Foreslår å vedta forslaget slik det står i sakspapirene.
Forslaget vedtas ved akklamasjon.

H23/031 Konstitueringsvedtak

Håkon redegjør:

- Foreslår å utsette dette til senere møte.
- **Marina:** Punkt d står med feil navn.

H23/032-A Eventuelle saker (Sosial kveld)

Mathias redegjør:

- Legger ut ny Whenavailable til sosial kveld da ingen kunne de neste tre ukene.

H23/032-B Eventuelle saker (Machiavelli)

Peder redegjør:

- På siden vår står det at Machiavelli kun har ansvar for bachelor og årsenhet.

Møtet er hevet 17:40.

Med vennlig hilsen,

Mathias Lind Høyning
Utvalgsleder
Fagutvalget for ISV

Håkon Wraa Måge
Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV

